
 
 

 
Enkel fråga om Region Gävleborgs beslut om bolagisering av 
Hälsocentraler 
 
Region Gävleborg har fattat beslut om bolagisering av våra hälsocentraler.  
 
Har dialog förts med Gävle Kommun om vilka konsekvenser detta får för 
kommunen och våra medborgare? 
 
Maritha Johansson, Vänsterpartiet 

 
 
 


